
Junta extraordinària de Facultat 
5-02-2020, 11:00h 

 
El 5/2/2019 a les 11:00 hores, en el Seminari SB02 del bloc B de l’Edifici M.G. de 
Jovellanos, s’inicia la sessió extraordinària de la Junta de la Facultat d’Economia i 
Empresa (FEE). Assisteixen a la junta els membres que es relacionen (en ordre 
alfabètic):  
 
Aguiló Pons, Isabel Maria 
Aguiló Segura, Paula Maria 
Alonso Paulí, Eduard 
Bru Martínez, Lluís 
Buades Mir, Pedrona 
Buades Garau, María Asunción (invitada NO FOU) 
Cardona Coll, Daniel 
Carretero Gómez, José María  
Conde Tejón, Antonio 
de Freitas Fernándes, Jenny Carolina 
Fuster Parra, Pilar  
Groizard Cardosa, José Luis 
Horrach Munar,  Miquel 
Lozano Arnica, Gonzalo 
Llompart Bilibolini, María 
Luque López, José Antonio 
Martín Oliver, Alfredo 
Martínez Aibar, Eric 
Muñoz Cladera, Artur F. 
Pascual Fuster, Bartolomé 
Pascual Gascó, Roberto 
Pastor Pons, Francesc 
Payeras Llodrà, Margalida  
Ribas Bonet, María Antonia 
Rivas Yarza, Pedro 
Rosselló Nadal, Jaume 
Rubí Barceló, Antoni 
Sansó Rosselló, Andreu 
Santana Gallego, María 
Soler Vives, Josep 
Suñer Goldbach, Liria delsol 
Tirado Bennàsar, Dolores 
Troster, Victor Emilio 
Tugores Ques, Maria 
Vaello Sebastià, Antoni 
Valero Sierra, Oscar 
Valle Valle, Elisabeth 
 
 
 
 



Excusen la seva assistència: 
 
F. Javier Capó Parrilla, María Antonia García Sastre, María Dolores Lafuente Algaba 
i Antoni Rosselló Crespí 
 
Punt únic: Eleccions a degà de la Facultat d’Economia i Empresa de la UIB.  
 
Votació a la candidatura única del Doctor José María Carretero Gómez com a degà 
de la Facultat d’Economia i Empresa. 
 
A les 11:00 h es constitueix la taula electoral: Gonzalo Lozano (president), Artur F. 
Muñoz Cladera (alumne vocal), i María Santana (secretària). 
 
El Degà en funcions Dr. Andreu Sansó Rosselló dona la benvinguda i dedica unes 
paraules d’acomiadament, donant les gràcies a l’equip que l’ha acompanyat 
aquests anys. 
 
El candidat Dr. José María Carretero pren la paraula donant les gràcies en primer 
lloc a tot l’equip deganal actual per donar suport a la seva candidatura, 
especialment als que deixen la seva responsabilitat: Andreu Sansó, Roberto 
Pascual, Alfredo Martín i Ramón Molina. Estén l’agraïment a tots els membres del 
PDI, PAS i estudiants amb els que ha pogut parlar.  
A continuació, anuncia el que seria el seu equip deganal, format per Maria Santana 
que farà feina juntament amb ell, liderant l’equip; Juanabel Genovart com a 
secretària de la FEE; Esperança Munar com a videdegana-cap d’estudis 
d’Administració i Direcció d’empreses (GADE-GAID); Jaume Rosselló com a 
vicedegà-cap d’estudis d’Economia (GECO-GETU-GET2). La resta de funcions del 
deganat es repartiran entre els 4 vicedegans i vicedegana restants: Pau Balart, 
Aleix Calveras, Antoni Rubí i Elisabeth Valle. La llista es completa amb María 
Asunción Buades Garau qui seguiria donant el suport administratiu. 
 
S’aclareix que, mentrestant Aleix Calveras torna de la seva estància, l’actual 
vicedegà Alfredo Martín continuaria fent les seves funcions. Agraeix a Alfredo 
Martín la seva total disposició. 
 
A continuació, el candidat exposa la seva proposta de projecte. Queda reflectit a 
l’acta en l’idioma en que el candidat va fer la seva exposició: 
 
El resumen del proyecto propuesto consiste en evitar, en lo posible, DAR PROBLEMAS 
y centrarnos en dos cosas: 1) intentar resolver los problemas de todos los que 
formamos parte de la FEE; y, 2) inventar problemas nuevos a resolver generados por 
iniciativas orientadas a mejorar nuestros estudios y la FEE. 
 
Para ello:  
 
1) Estableceremos una política de puertas abiertas a todos los miembros de FEE para 
intentar hacer el trabajo de todos más fácil y ayudar a que éste sea de calidad. 
 



2) Fomentaremos la colaboración máxima y la cooperación con los departamentos 
involucrados en nuestros grados (DEA y el DEE) y también al resto de dptos. estén o 
no en la Junta de FEE y otras facultades. 
 
El candidat presenta algunes línies d’actuació que al nou equip li agradaria 
impulsar, demanant l’ajut i complicitat de tots/es els/les representants a la Junta 
de la FEE. Queda reflectit a l’acta en l’idioma en que el candidat va fer la seva 
exposició: 
 

1) Atracción de estudiantes hacia nuestros grados (mejorar el atractivo de los 

estudios, captar a los estudiantes con talento, abordar la reforma de planes 

estudio requerida por ANECA, explorar nuevos estudios de grado) 

2) Fomento e impulso de iniciativas de internacionalización de la FEE tanto de 

entrada como de salida: aumentar la movilidad, buscar acuerdos de doble 

titulación internacional, etc… 

3) Impulso de la FEE como centro de referencia de debate en temas económicos y 

de gestión de empresas, involucrando a profesores y estudiantes. 

4) Fomento de la innovación en la docencia, incorporando nuevas metodologías 

y herramientas con efectos contrastados para la adquisición de competencias 

para el éxito profesional de nuestros egresados. 

5) Sentar las bases para tener implantado a medio/largo plazo un sistema de 

gestión de calidad basado en la mejora continua, que permita optar a obtener 

certificaciones y acreditaciones de prestigio para señalizar nuestra calidad. 

6) Diseño de una política de comunicación eficaz tanto interna como externa, 

donde la transparencia impere.  

7) Construir una imagen sólida y coherente de la FEE: buen perfil en redes, 

mejorar la página web, y reforzar la presencia en actos institucionales de la 

FEE. 

8) Reforzar desde la FEE el compromiso del DEA y del DEE por elevar y facilitar 

la calidad de la investigación y orientarla hacia la excelencia a través de su 

PDI. Reconocer logros, celebrarlos y divulgarlos con éxito. Para ello se quiere 

mejorar nuestra imagen y estrategia hacia el exterior para ayudar a 

comunicar a la sociedad el valor de nuestra contribución científica y 

académica. 

9) Refuerzo de fuentes externas de financiación y apoyo a búsqueda de nuevas. 

En resumen, este equipo se propone mejorar día a día, para construir una FEE que 
sea vista como ejemplo a seguir. Para ello, nuestro referente es quién lo hace bien e 
intentaremos aprender de ellos. 
 
El candidat al·ludeix a la bona voluntat i ajut per part de tots perquè aquest equip, 
amb el seu compromís i desig de fer feina, pugui oferir més encerts que errors i, si 
n’hi ha, garantir que l’equip insistirà en cercar solucions orientades en benefici de 
la FEE. 
 
La votació va començar a les 11:20h 



 
Amb el vot favorable dels 39 membres assistents, el Doctor José María Carretero 
Gómez va ser escollit com a nou degà de la Facultat. 
 
La sessió finalitza a les 13.00h aprox. 
 
 
 
 
 


